
Говор супервизора за Брчко на
централној  прослави  поводом
шесте  годишњице  Брчко
Дистрикта

8. март 2006.године

Драги гости, пријатељи и Брчаци,

Зашто су важне годишњице?

Годишњице нас окупе да се присјетимо догађаја којима придајемо
важност – рођење човјека, институције, нације, или у овом
случају – Брчко Дистрикта.

Сјетите се како је Брчко изгледало на крају рата?

Погледајте га сада! Живот се вратио у Брчко. То се могло
осјетити на предивном дјечијем фестивалу “Дјечија машта може
свашта” који је у недјељу увече одржан у истој овој сали. 

Казано  на  разне  начине,  одувијек  постоји  изрека:  добијамо
онолико колико дајемо.

Ви, људи Брчког сте дали много!  Резултати су свуда око нас.
Сигурна сам да имате још тога да дате и молим вас да тако
наставите.

Мој претходник, амбасадор Хенри Кларк, је данас са нама и ја
бих  жељела  да  му  јавно  одам  признање  као  архитекти
јединственог и успјешног програма приватизације у Дистрикту.

Желим и да вам прочитам поруку првог супервизора, амбасадора
Фаранда,  који  није  био  у  могућности  да  дође  данас,  али
поручује:

https://www.ohr.int/%d0%b3%d0%be%d0%b2%d0%be%d1%80-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b7%d0%b0-%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%bd%d0%b0-%d1%86%d0%b5%d0%bd%d1%82%d1%80%d0%b0%d0%bb/
https://www.ohr.int/%d0%b3%d0%be%d0%b2%d0%be%d1%80-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b7%d0%b0-%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%bd%d0%b0-%d1%86%d0%b5%d0%bd%d1%82%d1%80%d0%b0%d0%bb/
https://www.ohr.int/%d0%b3%d0%be%d0%b2%d0%be%d1%80-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b7%d0%b0-%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%bd%d0%b0-%d1%86%d0%b5%d0%bd%d1%82%d1%80%d0%b0%d0%bb/
https://www.ohr.int/%d0%b3%d0%be%d0%b2%d0%be%d1%80-%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b7%d0%b0-%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%bd%d0%b0-%d1%86%d0%b5%d0%bd%d1%82%d1%80%d0%b0%d0%bb/


“Допустите  ми  да,  овом  свечаном  приликом,  упутим  своје
најтоплије  поздраве  и  честитке  добрим  грађанима  Брчко
Дистрикта  и  његовој  Влади.

На исти овај дан прије шест година, имао сам част да прогласим
Брчко  Дистрикт  Босне  и  Херцеговине  реалношћу  у  складу  са
Дејтонским мировним споразумом и његовим допунским документом,
Коначном одлуком Арбитражног трибунала за Брчко. 

То је био тренутак за памћење…

Међутим, најважнији учесници тог дана сте били ви, добри људи
Брчког. Својом храброшћу и опредјељењем за мир показали сте да
сте вољни да преузмете ризик испуњења Коначне одлуке и њеног
обећња бољег живота за вашу дјецу.”

И ја данас тако мислим.

Народи Балкана морају да живе заједно, као и сви ми у свијету
– муслимани, хришћани, јевреји, атеисти, будисти и други – на
овој лијепој планети Земљи.

Морамо  градити  свијет  у  којем  живимо,  било  да  је  то  на
локалном,  регионалном,  државном  или  глобалном  нивоу.   То
радимо сада! 

Данас, осмог марта, жељела бих да одам признање посебном и
великом доприносу који су својим активностима дале жене свих
националности из Брчког.

Оне су биле прве које су отвориле своја срца и пружиле руке
једне другима након рата.  Ако им дамо важнију улогу која им
припада, Дистрикт ће остварити свој потенцијал.

Такође  бих  жељела  да  одам  признање  предузетницима  и
привредницима који су “мотор” ревитализације привреде.  Ми у
Дистрикту вјерујемо да ће они отварати нова радна мјеста. 

Они су ти који остварују приходе за фискалну самоодрживост
Брчког. Влада само треба да створи праве услове  – привредници



ће урадити остало.

Брчко Дистрикт је још увијек веома млад, али може да буде
примјер и инспирација. Потребни су му прихватање, разумијевање
и подршка да напредује.


